
Varför Helig Ande? - inspelning 
Spara som PDF
Här kan du lyssna till ett radioprogram som jag sände i Alingsås närradio 2007.

Längd: 46 min

Innehåll:

Vem är den Helige Ande och vad vill Gud ge oss genom honom? I det här
programmet försöker jag att i sju punkter svara på frågan: "varför Helig Ande?".
Dessa är:

1. Den Helige Ande föder oss på nytt och skriver Guds bud i våra hjärtan.
 

2. Vi behöver den Helige Ande som vår Hjälpare.
 

3. Vi behöver den Helige Ande för att leda vår vandring.
 

4. Vi behöver den Helige Ande till att helga oss.
 

5. Vi behöver den Helige Ande för att ge världen signaler om Guds rikes
närvaro genom under och tecken och för att betjäna varandra med Andens
nådegåvor.
 

6. Vi behöver den Helige Ande för att peka på och vittna om Jesus.
 

7. Vi behöver den Helige Ande för att få kraften till att komma ut i världen och
vittna om Jesus. Det här är en väldigt viktig punkt som jag stannar en längre
stund inför. Varför den är så viktig är för att jag tror att den visar på vad som
är huvudsyftet med det som vi kallar för Andedopet.

Lysna på inspelningen:

Klicka på denna länk för att lyssna om du inte ser en spelare ovan eller
högerklicka för att ladda hem ljudfilen (mp3).

/Lennart

https://www.bibelfokus.se/sv/helig_ande
https://www.bibelfokus.se/fi/print/pdf/node/307
https://media.bibelfokus.se/audio/helig_ande.mp3

